
                                   

                                   Motie Onderzoek meer camera’s Vroomshoop

De raad van de gemeente Twenterand in vergadering bijeen op 8 november 2022, behandelend de 
Programmabegroting 2023

Constaterende dat:

• Het niet lukt om de overlast in de omgeving van het Station Vroomshoop in te dammen
• De camera’s op het Station Vroomshoop niet alles kunnen registreren
• Nog bijna dagelijks spullen worden vernield en beklad in de omgeving van het Station Vroomshoop
• Er dagelijks wordt gedeald en drugs wordt gebruikt in de omgeving van het Station Vroomshoop
• Het gebied nog steeds als zeer onveilig wordt ervaren
• Er onlangs in deze omgeving nog een vechtpartij op afspraak is geweest tussen jongeren uit 

Vroomshoop en Hardenberg

Van mening dat:

• Het de hoogste tijd wordt om het gebied schoon te vegen van mensen met foute bedoelingen
• Er meer camera’s zouden moeten komen om het gebied te monitoren, want de huidige methodiek zet 

te weinig zoden aan de dijk
• We onze geloofwaardigheid verliezen wanneer we voort blijven borduren op de huidige ingeslagen 

weg

Verzoekt het college:

• Met een voorstel te komen naar de gemeenteraad om meer camera’s op te hangen in dit gebied
• Hiervoor ook contact op te nemen met gespecialiseerde en bevoegde bedrijven die de camera’s 

kunnen monitoren, zoals in andere gemeenten reeds plaatsvindt
• In het voorstel ook het financiële plaatje mee te nemen
• Dit voorstel in het eerste kwartaal van 2023 aan de raad toe te zenden

En gaat over tot de orde van de dag.

Vriezenveen, 8 november 2022
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